Islands District Council Agenda for the

Community Affairs, Culture and Recreation Committee

離島區議會

社區事務及文化康樂委員會會議議程

Date : 1 February 2021 (Monday) 日期 : 2021 年 2 月 1 日 (星期一)

Time : 10:30 a.m.

時間 : 上午10時30分

Venue : Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong

地點 : 香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 14 字樓

離島區議會會議室

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 2.11.2020 通過 2020 年 11 月 2 日的會議紀錄

2. Question on initiative on purchase of premises for provision of welfare facilities (Paper CACRC 1/2021)

有關購置處所以提供福利服務計劃的提問 (文件 CACRC 1/2021 號)

3. Question on request for increasing manpower and extending service hours of Tung Chung Post Office

(Paper CACRC 2/2021)

有關要求東涌郵政局增加人手及延長辦公時間的提問(文件 CACRC 2/2021 號)

4. Motion on formation of Youth Recreational and Sports Activity Working Group (Paper CACRC 3/2021)

有關成立「青年康體活動工作小組」的動議 (文件 CACRC 3/2021 號)

5. Question on touting activities for use of Man Tung Road Park artificial turf pitch, Tung Chung

(Paper CACRC 4/2021)

有關東涌文東路公園人造草足球場的「炒場」活動的提問(文件 CACRC 4/2021 號)

6. Question on prevention of sudden death of persons living alone at home (Paper CACRC 5/2021)
有關避免獨居人士在家暴斃的提問
(文件 CACRC 5/2021 號)

7. Question on request for implementation of emergency anti-epidemic measures in Islands District

(Paper CACRC 6/2021) 有關要求在離島區實施緊急抗疫措施的提問 (文件 CACRC 6/2021 號)

8. Reports by Working Groups

工作小組報告

- (i) CACRC Vetting Group 社區事務及文化康樂委員會審批小組
- (ii) CACRC Activities Working Group 社區事務及文化康樂委員會活動工作小組
- 9. Any Other Business 其他事項
- 10. Date of Next Meeting

下次會議日期